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Inleiding:
In de afgelopen twee jaar, hebben wij meerdere malen meegemaakt dat wij bij verenigen 
kwamen en dat daar opmerkingen werden gemaakt als; wij hebben gewoon niet de juiste 
ingang bij de gemeente. Het lijstje Verleende activiteitensubsidies 2021 & 2022 werd 
meerdere malen voor onze neus geschoven. 

De zojuist genoemde lijst wordt vermoedelijk opgesteld en online gepubliceerd om 
transparantie te verlenen, maar dat doel lijkt niet te worden bereikt. Een legenda ontbreekt 
en het is onduidelijk hoe de bedragen tot stand zijn gekomen.

Ook na de beantwoording van onze vragen, het Rekenkameronderzoek en de OVV 
jongstleden, zijn de betreffende bedragen voor ons nog steeds niet uitlegbaar.

Onze vraag:

Kunt u toelichten hoe de betreffende bedragen (verleende activiteitensubsidies 2022) tot 
stand zijn gekomen?
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